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La Banda de Música que volem 

 

Dissabte passat vàrem poder gaudir d’una fantàstica trobada de bandes de 

música en el marc del Cicle de Concerts i Festivals de Bandes de Música 2023. 

El concert “A quatre bandes” va ser organitzat per la Banda de Música de 

Sóller i mos va permetre escoltar la Banda de Sa Pobla, la Banda de Pollença, 

el Cercle Musical Riolenc i la Banda del nostre municipi. Un fantàstic concert 

que va omplir la Parròquia de públic de totes les edats. 

La Banda és viva i té futur 

Mentre escoltàvem sonar la nostra Banda recordàvem que fa molt poquet va 

estar a la corda fluixa per la manca d’interès i bona gestió de l’equip de govern 

de dretes. La supressió de la sala d’assaig i de la plaça de la direcció varen 

estar a punt de fer desaparèixer una de les figures més estimades del nostre 

poble, que ha acollit ja vàries generacions de músics sollerics. 

Per sort, les reivindicacions de la pròpia banda, recolzades àmpliament per la 

ciutadania sollerica, varen aconseguir aturar la desfeta i va possibilitar que 

avui tenguem encara banda de música amb perspectiva de futur. 

No basta 

Però aquests mínims que ha hagut de claudicar l’equip de govern no basten. 

No mos conformam. 

Actualment la Banda no té un local d’assaig estable i en condicions. És un 

espai petit, que no permet créixer en nombre d’integrants. A la trobada de 

dissabte vàrem veure com la resta de bandes quasi doblaven en nombre de 

músics a la nostra Banda. L’escola de Música està formant joves músics que 

en poc temps se podrien integrar a la Banda, però a on assagen ara no hi 

caben! 

Tampoc sabem quins comptes s’han fet a l’hora de reformar les Escolàpies ni 

si s’ha tengut en compte que la Banda necessita un local més gros i amb les 

condicions adients. Aquesta serà una de les nostres prioritats en matèria 

cultural. 

La direcció 

A banda del local per assajar, una peça fonamental per al creixement de la 

Banda és la figura de la direcció. Tota banda necessita una persona que la 

dirigeixi i lamentam profundament que aquest equip de govern no hagi volgut 

donar solució a aquesta qüestió. 
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És ben trist que en quatre anys s’hagin gastat milions d’euros no sabem ben 

bé en quines millores per al nostre poble i en canvi el pacte de dretes no hagi 

tengut la capacitat de resoldre coses tan senzilles com habilitar una petita 

partida per cobrir les despeses de la Banda. Estam parlant d’una despesa 

anual d’uns 10.000 euros, és a dir, una quarta part del que costa anualment 

un dels cinc regidors amb dedicació exclusiva. 

Sí, ja ho sabem: tot és qüestió de PPrioritats. 

Des de Més per Sóller assumim el compromís de reparar aquestes dues 

mancances i fer feina perquè la Banda de Música de Sóller creixi i se consolidi 

durant els propers anys. 

 

Més per Sóller 
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